
Protokół Nr 8/2019 

 

z posiedzenia  Komisji  Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 28 maja 2019 r. godz. 15.05 – 15.22 

w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

Obradom przewodniczył: Przewodniczący Komisji – Mariusz Łata 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 

Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji – Pan Mariusz Łata 

otworzył posiedzenie, stwierdzając quorum  

na podstawie listy obecności.  

I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opiniowanie projektów uchwał  

na sesję Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego w dniu  

30 maja 2019 r. w sprawie: 

 

- zmiany siedziby Publicznej Szkoły 

Podstawowej Nr 1 w Ostrowcu 

Świętokrzyskim 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- przyjęcia Gminnego programu 

opieki nad zabytkami miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego na lata 

2019 – 2022 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Radny D. Kaszuba zwrócił uwagę,  

że uzasadnieniu do uchwały napisane jest,  

że w przedmiotowej sprawie wpłynęły 

zażalenia.  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw 

Społecznych – Pan J. B. Malinowski wyjaśnił, 

że zażalenie wpłynęło do Kuratora Oświaty. 

Opinia Kuratora odnośnie zmiany siedziby jest 

pozytywna i zażalenie to nie wpływa na 

wykonanie postanowienia. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmiany 

siedziby Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 1 w 

Ostrowcu Świętokrzyskim (projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu) 

 

 

Wiceprezydent Miasta – Pan D. Smoliński 

zgłosił autopoprawkę do przedmiotowego 

projektu uchwały. Wyjaśnił, że w poz. 128, 

zamiast wpisanej „ul. S. Brody”, powinna być 

„ul. E. Kwiatkowskiego”. 

Radny A. Pałka zwrócił się z zapytaniem, czy 

możliwe jest wpisanie do rejestru zabytków 

pomnika na os. Kolonia Robotnicza. Zwrócił 
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- podtrzymania stanowiska  

w przedmiocie bezzasadności skargi 

na działalność Prezydenta Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

uwagę, że pomnik ten upamiętnia powstanie 

osiedla „Kolonia Robotnicza”, dlatego też 

wskazana byłaby jego konserwacja. 

Wiceprezydent Miasta – D. Smoliński  wyjaśnił, 

że Gmina Ostrowiec Świętokrzyski sama nie 

może dodać pomnika do rejestru zabytków. 

Nadmienił, że Urząd Miasta postara się wykonać 

prace konserwacyjne tego pomnika. 

Radny D. Kaszuba przypomniał, że składał 

interpelację w przedmiotowej sprawie  

i z odpowiedzi na nią dowiedział się, że budowla 

ta nie jest pomnikiem. Zwrócił się z zapytaniem, 

czy w tym roku znajdą się środki na odnowienie. 

Wiceprezydent D. Smoliński poinformował,  

że przedmiotowa kwestia zostanie ponownie 

rozważona. 

Radny K. Stelmasik przypomniał, że renowacji 

wymaga również pomnik „Nigdy więcej 

wojny”, zlokalizowany przy ul. Sandomierskiej. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmiany 

siedziby Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 1 w 

Ostrowcu Świętokrzyskim (projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu) 

 

Radny Dariusz Kaszuba zwrócił uwagę, że temat 

ten rozpatrywany jest już kolejny raz. Zwrócił 

się z zapytaniem, czy samochody, które stoją na 

parkingu Pana Wernera, zostaną z niego 

usunięte. 

Wiceprezydent D. Smoliński wyjaśnił,  

że kwestia odholowania tych samochodów nie 

była w ogóle zgłaszana do gminy. Policja 

zwróciła się do osoby, która nie miała żadnej 

umowy, czy zlecenia od gminy na usunięcie 

samochodu. Należy również zwrócić uwagę, 

 że Policja w tej kwestii zaniedbała 

postępowanie wobec właścicieli pojazdów. 

Obecnie trudno znaleźć rozwiązanie tej sytuacji.  

Radny D. Kaszuba zaproponował, by gmina 

scedowała prawa do samochodów znajdujących 

się na parkingu Pana Wernera. 

Radny A. Pałka przypomniał, że roszczenia  

ze strony Pana Wernera zostały prawomocnie 

odrzucone przez sąd. Zwrócił również uwagę,  

że w sytuacji, gdzie znane są numery 

rejestracyjne pojazdu, policja nie powinna mieć 

problemu ze znalezieniem właściciela. Dlatego 

też można tu mówić o niedopełnienie procedur 
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II. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- rozpatrzenia skargi na dyrektora 

Zespołu Szkół i Placówek Publicznych 

nr 3 w Ostrowcu Świętokrzyskim 

 

 

 

 

Sprawy różne: 

 

- Sprawozdanie z realizacji Programu 

„Ostrowiecka Rodzina 3+” za okres 

os 1 maja 2018 r. do 30 kwietnia  

2019 r. 

 

- Sprawozdanie z realizacji Programu 

współpracy Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2018 r. 

przez Policję. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

podtrzymania stanowiska w przedmiocie 

bezzasadności skargi na działalność Prezydenta 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu) 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie - 

rozpatrzenia skargi na dyrektora Zespołu Szkół 

i Placówek Publicznych nr 3 w Ostrowcu 

Świętokrzyskim (projekt uchwały w załączeniu 

do protokołu) 

 

 

 

Członkowie Komisji przyjęli do wiadomości 

przedmiotowe sprawozdanie (sprawozdanie 

stanowi załącznik do protokołu) 

 

 

Członkowie Komisji przyjęli do wiadomości 

przedmiotowe sprawozdanie (sprawozdanie 

stanowi załącznik do protokołu) 

 

 

 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 

 

Protokołowała:                                     Przewodniczył: 

 

Anna Krakowiak                  

 

 


